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Szanowny Panie Radny,  

dziękuję  za  zainteresowanie  tematem  utworzenia  klastra  energii  elektrycznej
w Kaliszu. Bardzo cenię sobie wymianę doświadczeń pomiędzy samorządami. Podpatrywanie
rozwiązań funkcjonujących już w innych miastach pozwala na wdrożenie dobrych praktyk na
uniknięcie błędów, a tym samym na oszczędność czasu i środków. 

Obserwujemy działania naszych sąsiadów, także w zakresie działania klastra energii
elektrycznej. Uważam, że jest to interesujące rozwiązanie. 

Podjęliśmy  już  kroki,  by  sprawdzić  możliwości  zastosowania  podobnych  praktyk
także w Kaliszu, włączając w nie zarówno jednostki miejskie, jak i duże, prywatne podmioty
gospodarcze. 

Jeśli  ostatecznie zdecydujemy o utworzeniu klastra  energii  elektrycznej  w Kaliszu,
poinformujemy o tym Pana i mieszkańców. 




